
 

Protokół Nr 54 / 2014 
z obrad sesji Rady Gminy Miłkowice 
z dnia 18 września 2014 r. 

 
         Obrady  pięćdziesiątej czwartej sesji Rady Gminy Miłkowice odbyły się dnia 18 września 
2014 r. w sali narad Urzędu Gminy Miłkowice. Obrady o godz. 10.00 otworzył i prowadził  
Przewodniczący Rady Gminy Miłkowice Piotr Krawczyk. 

Zgodnie z listą obecności w obradach pięćdziesiątej czwartej sesji uczestniczyło 12 radnych 
na ustawowy skład 15 radnych. W obradach sesji nie uczestniczył radny P. Tatys - 
nieobecność nieusprawiedliwiona, radny J. Wielczyk , G. Burger- obecność 
usprawiedliwiona u Przewodniczącego Rady. 

  
Należy stwierdzić, że pięćdziesiąta czwarta sesja Rady Gminy Miłkowice w dniu  
18 września  2014  r. jest władna do podejmowania uchwał i wniosków. 
 
 W obradach uczestniczyli : 

1. Waldemar Kwaśny – Wójt Gminy Miłkowice, 
2. Ludwika Duszeńko- Klancko – Sekretarz Gminy, 
3. Ewa Wołyniec – Skarbnik Gminy, 
4. Dorota Rycombel – Dyrektor Szkolno-Gimnazjalnego Zespołu Szkół w Miłkowicach, 
5. Izabela Wańkowicz – Dyrektor Gminnego Zakładu Gospodarki Komunalnej  

w Miłkowicach 
6. Jacek Wolanin - Planista   
7. Mieszkańcy wsi Siedliska 

       
               oraz  sołtysi sołectw Gminy Miłkowice. 
 
Listy obecności stanowią załącznik do protokołu  z obrad sesji. 
 
Porządek obrad: 

1. Interpelacje radnych. 
2. Informacja Wójta Gminy z realizacji zadań bieżących. 
3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

- zmian w budżecie gminy Miłkowice na rok 2014, 
- uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w 
obrębach wsi Rzeszotary i Dobrzejów – gmina Miłkowice ( MPZP Rz-D). 

4. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
5. Rozpatrzenie wezwania mieszkańców wsi Siedliska dot. MPZP dla miejscowości 

Siedliska-Studnica-Gniewomirowice (konieczność wypowiedzenia się Rady Gminy 
Miłkowice w sprawie uwzględnienia bądź nie uwzględnienia wezwania mieszkańców 
do naprawienia naruszenia prawa – w formie uchwały.  

6. Sprawy różne. 
 



W związku z faktem, iż Przewodniczący Rady otrzymał sygnały od niektórych radnych, że 
będą musieli opuścić nieco wcześniej obrady sesji oraz w związku z obecnością na sesji 
mieszkańców wsi Siedliska , Pan Przewodniczący zaproponował zmiany w porządku obrad:  
 

1. Interpelacje radnych. 
2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Miłkowice na rok 2014. 
3. Rozpatrzenie wezwania mieszkańców wsi Siedliska dot. MPZP dla miejscowości 

Siedliska-Studnica-Gniewomirowice (konieczność wypowiedzenia się Rady 
Gminy Miłkowice w sprawie uwzględnienia bądź nie uwzględnienia wezwania 
mieszkańców do naprawienia naruszenia prawa – w formie uchwały).  

4. Podjęcie uchwały w sprawie: 
- uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 
położonego w obrębach wsi Rzeszotary-Dobrzejów – gmina Miłkowice (MPZP Rz-D). 
5. Informacja Wójta Gminy Miłkowice z realizacji zadań bieżących. 
6. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
7. Sprawy różne.  

 
Porządek obrad został poddany pod głosowanie: 

- za  – 12 radnych 
- wstrzymało się – 0 radnych 
- przeciw – 0 radnych 

 
Porządek pięćdziesiątej czwartej sesji Rady Gminy Miłkowice zwołanej na dzień  
18 września 2014 r. został przyjęty do realizacji jednogłośnie .  
 
P u n k t  1: 
               Interpelacje radnych: 

 radny T. Gładysz – uporządkowanie terenu za cmentarzem w Miłkowicach; prośba 

m.in. sportowców o postawienie progu spowalniającego na drodze w stronę boiska 

w Miłkowicach; 

 radny J. Sieradzki – złożył wszystkim radnym i sołtysom podziękowanie za pomoc  

w organizacji dożynek w Goslinowie; 

 radny P. Barełkowski – prośba o zwrócenie się do GZGK w Miłkowicach o naprawę 

drogi transportu rolniczego w Siedliskach koło Pana Szczerbickiego; 

 radny D. Stachura – prośba o zwrócenie się do Agencji Nieruchomości Rolnych  

o przejęcie Parku w Jakuszowie i podjęcie działań rewitalizacyjnych (możliwość 

100% dofinansowania na ten cel); 

 sołtys wsi Rzeszotary-Dobrzejów - E. Golec – wykoszenie drogi koło Państwa 

Karasek, wyczyszczenie rowu R-54, oznakowanie ulic w Rzeszotarach; 



- przewodniczący Piotr Krawczyk – postawienie zakazu wjazdu na wjeździe przy placu  

            targowym w Miłkowicach; wykoszenie poboczy na trasie rowerowej w Miłkowicach;  

            naprawa barierki na moście przy przejeździe PKP w Miłkowicach. 

P u n k t  2:  

                    Podjęcie uchwały w sprawie:  

- zmiany budżetu Gminy Miłkowice na rok 2014, 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy Pani Ewa Wołyniec. 

                 - za - 10 głosów 
                  - przeciw - 0 głosów 
                  - wstrzymało się - 2 głosy (M. Stachura, D.Stachura) 
 

Należy stwierdzić, że uchwała Nr LIV /307/ 2014 w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Miłkowice na rok 2014 została podjęta większością głosów, przy dwóch wstrzymujących 
i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 
P u n k t  3 :  

Rozpatrzenie wezwania mieszkańców wsi Siedliska dot. MPZP dla miejscowości 
Siedliska-Studnica-Gniewomirowice (konieczność wypowiedzenia się Rady Gminy 
Miłkowice w sprawie uwzględnienia bądź nie uwzględnienia wezwania mieszkańców 
do naprawienia naruszenia prawa – w formie uchwały).  

 

W tym punkcie obrad głos zabrała mieszkanka Siedlisk pani Urszula Grybel  

i podtrzymała stanowisko podjęte w pismach z dnia 5 sierpnia i 4 września bieżącego roku.  

Podczas swoje wypowiedzi Pani Grybel zadała pytanie kto podjął decyzję o usytuowani w 

ich miejscowości tak wielu stref oznaczonych symbolem „P”? Następnie sekretarz gminy 

przypomniała iż wpłynęły dwa pisma odnośnie przyjętego MPZP dla wsi Siedliska, Studnica, 

Gniewomierowice tj.: protest i wezwanie. Na wniosek wójta Gminy Miłkowice została 

przeprowadzona kontrola procedury podjętego planu. Wyniki kontroli wykazały pewne 

nieprawidłowości w procedurze, które szczegółowo omówiła Pani Sekretarz; protokół  

z kontroli dostępny jest na stanowisku ds. organizacyjnych.  

Kolejno przewodniczący Rady udzielił głosu radcy prawnemu panu J. Kowalskiemu, 

który przedstawił projekt uchwały w sprawie uwzględnienia wezwania mieszkańców do 

naprawienia naruszenia prawa zgodnie ze stanowiskiem wypracowanym przez radnych na 

komisjach w dniu 16 września 2014 roku.  

Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: w sprawie uwzględnienia 

wezwania mieszkańców do naruszenia prawa. 



- za - 10 głosów 
                  - przeciw - 0 głosów 
                  - wstrzymało się - 2 głosy (M. Stachura, D.Stachura) 
 

Należy stwierdzić, że uchwała Nr LIV /309/ 2014 w sprawie wezwania do usunięcia 
naruszenia interesu prawnego została podjęta większością głosów, przy dwóch 
wstrzymujących i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 

P u n k t  4:  
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego terenu położonego w obrębach wsi Rzeszotary-Dobrzejów. 

 
Przed przystąpieniem do głosowania nad uchwałą została przypomniana procedura 

podejmowania uchwał w sprawie MPZP. Inspektor Tadeusz Dec oraz Planista Jacek 
Wolanin złożyli informację na temat przedłożonego projektu MPZP Rzeszotary-Dobrzejów.  
Następnie odbyła się dyskusja na temat nieuwzględnionych przez Wójta uwag do projektu 
planu. Każda uwaga została przegłosowana przez radnych.  

1. Uwaga wniesiona przez Renatę Jakimowicz, Romana Jakimowicz – zmiana 
przeznaczenia części działki nr 255 w Rzeszotarach, obecnie oznaczonej symbolem R, pod 
działalność usługową; uzasadnienie nie przyjęcie – brak zgodności ze studium. 

- za - 12 głosów 
                  - przeciw - 0 głosów 

        - wstrzymało się - 0 głosów 
 
2. Uwaga wniesiona przez Jacka Pawlusa – zmiana przeznaczenia działki nr 444/1 w 

Rzeszotarach, obecnie oznaczonej symbolem M na P/U; uzasadnienie nie przyjęcia – brak 
zgodności ze studium. 

- za - 12 głosów 
                  - przeciw - 0 głosów 

        - wstrzymało się - 0 głosów 
 
3a.  Uwaga wniesiona przez Investment Enterprises Sp. z o.o. – w związku z planowaną 

inwestycją na działce 46/1, wniosek dotyczy wyznaczenia drogi przebiegającej przez  
odpowiednie części sąsiedniej działki nr 46/3 lub 51, na którą zjazd byłby możliwy z drogi 
oznaczonej symbolem 1 KDZ;  uzasadnienie nie przyjęcia uwagi – wyznaczenie drogi wbrew 
woli mieszkańców skutkować będzie roszczeniami do gminy z tytułu obniżenia wartości 
nieruchomości oraz koniecznością wykupu terenu przez gminę. 

- za - 12 głosów 
                  - przeciw - 0 głosów 

        - wstrzymało się - 0 głosów 
 
3b. Uwaga wniesiona przez Investment Enterprises Sp. z o.o. – w związku z planowaną 

inwestycją na działce nr 46/1, wniosek o zmniejszenie minimalnych powierzchni nowo 
wydzielanych działek budowlanych w terenach 18M i 15U na 700-800 m2; uzasadnienie nie 
przyjęcia uwagi – postulat niezgodny z polityką Gminy tj. minimalnymi wielkościami działek 
stosowanymi na obszarze gminy. 

- za - 12 głosów 



                  - przeciw - 0 głosów 
        - wstrzymało się - 0 głosów 
 
3c. Uwaga wniesiona przez Investment Enterprises Sp. z o.o. – w związku z planowaną 

inwestycją na działce nr 510, wniosek o zmniejszenie minimalnych powierzchni nowo 
wydzielanych działek budowlanych 700-800 m2; uzasadnienie nie przyjęcia uwagi – postulat 
niezgodny z polityką Gminy tj. minimalnymi wielkościami działek stosowanymi na obszarze 
gminy. 

- za - 12 głosów 
                  - przeciw - 0 głosów 

        - wstrzymało się - 0 głosów 
 
3d. Uwaga wniesiona przez Investment Enterprises Sp. z o.o. – wniosek o zmniejszenie 

minimalnych powierzchni nowo wydzielanych działek budowlanych na obszarach wsi 
Rzeszotary i Dobrzejów– postulat niezgodny z polityką Gminy tj. minimalnymi wielkościami 
działek stosowanymi na obszarze gminy. 

- za - 12 głosów 
                  - przeciw - 0 głosów 

        - wstrzymało się - 0 głosów 
 
Podczas omawiania projektu uchwały w sprawie MPZP wsi Rzeszotary-Dobrzejów 

radny D. Stachura zadał pytanie odnośnie § 12planu, a mianowicie czy jest możliwość 
korzystania z własnych ujęć wody, na co projektant Jacek Wolanin  odpowiedział, że tak, 
gdyż to co nie zostało zakazane w planie jest dozwolone.  

 
Przystąpiono do głos0wania nad projektem uchwały: 
- za - 11 głosów 

                  - przeciw - 0 głosów 
        - wstrzymało się - 0 głosów 
 
          Radny Dawid Stachura w chwili głosowania nad uchwałą opuścił obrady sesji.  
 

Należy stwierdzić, że uchwała Nr LIV /308/ 2014  w sprawie uchwalenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w obrębach wsi 
Rzeszotary i Dobrzejów – gmina Miłkowice ( MPZP Rz-D) została podjęta jednogłośnie.  

 
P u n k t  5:  
Informacja Wójta Gminy z realizacji zadań bieżących : 
 

1. Zadanie pn.: „Budowa sieci wodociągowej tranzytowej Jakuszów - Grzymalin”: 

- trwają uzgodnienia z właścicielami gruntu w celu uzyskania prawa do dysponowania 

terenem na cele budowlane w wariancie II.   

2. Zadanie pn.: „Przebudowa drogi dojazdowej do gruntów rolnych w Goślinowie”: 

- zgłoszono zakończenie robót podstawowych, na ukończeniu są także roboty 
uzupełniające. 

3. Zadanie pn.: „Remont pomieszczenia nr 4 użytkowanego przez OSP Rzeszotary w 

budynku świetlicy wiejskiej i remizy OSP w Rzeszotarach”: 



- roboty remontowe zostały zakończone i odebrane. 

4. Zadanie pn.: „Adaptacja pomieszczeń piwnicznych na kotłownię opalana paliwem 

stałym – etap I oraz budowa instalacji kanalizacji deszczowej i drenażowej z 

odprowadzeniem wód opadowych roztopowych do potoku Lubiatówka - etap II dla 

budynku wiejskiej świetlicy środowiskowej w Gniewomirowicach”: 

- otrzymano pozwolenie na budowę. 

5. Zadanie pn.: „Remont pomieszczeń użytkowanych przez Gminny Ośrodek Pomocy 

Społecznej w Miłkowicach”: 

- przekazana została dokumentacja techniczna do weryfikacji. 

6. Zadanie pn.: „Koncepcja odprowadzania wód opadowych i roztopowych ze Strefy 

Aktywności Gospodarczej w Rzeszotarach”: 

- odbyło się spotkanie w celu omówienia zaproponowanych przez projektanta 

rozwiązań odprowadzania wód. 

7. Zadanie pn.: „Budowa świetlicy wiejskiej w Jakuszowie”: 

- trwają prace budowlane, wykonano ok 90 % zadania, 

- TAURON Dystrybucja wykonał słup i zestaw złączeniowo – pomiarowy w celu 
zasilenia obiektu świetlicy w energię elektryczną. 

8. Zadanie pn.: „Dokończenie prac remontowych w budynku świetlicy m.in. wymiana 

centralnego ogrzewania”: 

- zakończono wymianę centralnego ogrzewania na I piętrze i w sanitariatach na 

parterze. 

9. Zadanie pn.: „Remont świetlicy wiejskiej i remizy OSP w Rzeszotarach”: 

- roboty budowlane zostały zakończone i odebrane, 

- dokumentacja powykonawcza została złożona do Nadzoru Budowlanego, 

- zlecono wykonanie tablicy informacyjnej. 

10. Zadanie pn.: „Budowa miejsc rekreacji plenerowej w miejscowościach Ulesie i 

Rzeszotary”: 

- otrzymano pozytywną ocenę postępowania przetargowego z Urzędu 

Marszałkowskiego,  

- trwają prace budowlane, wykonano ok 90% zadania. 

11. Zadanie pn.: „Budowa miejsca rekreacji plenerowej w miejscowości Pątnówek”: 

- przekazano plac budowy, 

- wykonawca przystąpił do robót - wykonano ok 10 % zadania. 

12.  Imprezy kulturalne na terenie gminy: dożynki gminne w Goślinowie, dożynki w 

Siedliskach, festyn rodziiny w Jakuszowie, festyn zdrowia w Głuchowicach – bardzo udane 

uroczystości. 

13. Trwają zebrania sołeckie, fundusz jest „sukcesem”, te niewielkie pieniądze bardzo 

aktywizują społeczeństwo. 

14. Rozpoczęcie roku szkolnego 2014/2015. 

16. 10 –lecie LGD „Wrzosowa Kraina:. 



 
P u n k t  6:  

Odpowiedzi na interpelacje radnych: 
 

 Wójt Gminy Miłkowice w miarę możliwości udzielił odpowiedzi na interpelacje 
radnych. Dyrektor GZGK Pani Izabela Wańkowicz w nawiązaniu do interpelacji radnego 
Gładysza poinformowała że na terenie wszystkich cmentarzy gminnych umieszczone są 
pojemniki na odpady szklane i plastikowe. 
 
P u n k t  7:  

Sprawy różne:  
 

- prośba o wsparcie finansowe budowy POMNIKA ZESŁAŃCÓW SYBIRU wniesiona 

przez Zarząd Koła Zwizek Sybiraków w Legnicy – pomnik wzniesiony zostanie na 

placu Sybiraków w Legnicy u zbiegu ulic Wrocławskiej i Czarneckiego. Koszt budowy 

to 200 tysięcy złotych, stąd prośba o wsparcie tego ambitnego i szlachetnego 

przedsięwzięcia upamiętniającego ofiary stalinowskiego reżimu. 

- prośba o zwiększenie dotacji na rozwój i działalność brydża sportowego wniesiona 

przez Klub Brydża Sportowego „Miłkowice” . 

Na kolejną sesję Pan Wójt ma przygotować propozycje zmian w budżecie w związku z 

wyżej wymienionymi wnioskami.  

 

    Na zakończenie sesji Pani Grybel – mieszkanka Siedlisk jeszcze raz zadała pytanie kto 
podjął decyzję o usytuowani w ich miejscowości tak wielu stref oznaczonych 
symbolem „P”?  Odpowiedź nie została udzielona. Głosu nie udzielono również Panu 
Kamilowi Tyrała.  

 

        Obrady pięćdziesiątej czwartej sesji Rady Gminy Miłkowice  w dniu  
18  września 2014 r. zostały zamknięte o godz. 12.15. 
         Na tym protokół z obrad pięćdziesiątej czwartej sesji Rady Gminy Miłkowice został 
zakończony i po przeczytaniu podpisany. 

 
 
Protokół sporządziła:                                                                         Przewodniczący                                                        
                                                                                                             Rady Gminy Miłkowice  
Anna Pytlak                                                                                            Piotr Krawczyk                                                                                                                          

                    


